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Election procedure as a Chairman and a Vice-Chairman of CERP 

for the period 2014-2017 at the Plenary of Skopje on 29-30 May 2014 
Procédure d’élection au titre de Président et de Vice-Président du CERP pour la période 2014-2017 lors de la Plénière de Skopje les 29-30 Mai 2014

Proxy form*)
Formulaire de procuration*)
	Member State
Pays membre
	

	Name and first name of the representative
Nom et prénom du (de la) représentant(e)
	

	Phone
Téléphone
	

	Fax

	

	E-mail
	

	confers powers of attorney on Mr/Mrs
donne procuration à Mr/Mme


	Name and first name
Nom et prénom


	

	Country
Pays


	


to represent him (her) validly at the election procedure as a Chairman or a Vice-Chairman of CERP for the period 2014-2017
pour le (la) représenter valablement lors de la procédure d’élection au titre de Président et de Vice-Président du CERP pour la période 2014-2017

	Date and signature
Date et signature


	


*) = Art. 13.4 CERP internal regulations: A member unable to participate in a vote may cast a vote by proxy, subject to a prior written notification to the Chairman.  No member may hold more than one proxy on a particular vote.
*) = Art. 13.4 du règlement intérieur du CERP : un membre dans l'incapacité de participer au vote peut voter par procuration à condition d'en avoir averti le Président par écrit au préalable.  Chaque membre ne peut avoir qu'une procuration.

